
Referat af bestyrelsesmøde den 04-03-2025 
Til stede var: Anne-Mette, Lotte, Jens, Thea, Tove, Johnnie 

 
Der mødte ingen beboere op i træffetiden 
 
Ansøgning om hjertestarter er sendt til Trygfonden, svartiden er 3 mdr. 
 
Thea har kontaktet Hjerteforeningen omkring instruktion i brug af hjertestarter. Invitation omdeles 
 
Bestyrelsen har besluttet placering af handicapparkeringspladser. Anne-Mette kontakter Lejerbo 
 
Jens overtager opgaven med at undersøge, hvad det koster at videoovervåge kælder og vaskeri, samt 
kravene til skiltning mv. 
 
Vi har fået ny fordeling af containere. Vi følger løbene op om behovet er dækket. Det koster hver gang vi 
laver ændringer 
 
Forslaget fra sidste møde omkring byttehjørne blev forkastet, da der vil være for meget arbejde i det for 
bestyrelsen. I stedet forsøger vi en enkelt dag, hvor man kan komme med sine ting. De skal tages med retur 
samme dag. Det vil blive slået op i FaceBook gruppen og på hjemmesiden. Det bliver 26. april kl. 13.00 – 
17.00 i pavillonen ved Lillegade 
 
Der er lagt plaster mv. i Falck-kassen i Kernehuset. Vi har ikke abonnement, det er for dyrt, men vi vil følge 
forbruget, evt. indkøbe forbinding mm. separat. 
 
Invitation til spilleeftermiddag udsendes nu. Det bliver lørdag den 22. marts kl. 15.00 i Kernehuset. 
 
Krukkerne i mellemgangene mellem parkeringspladserne ved punkthusene males og der plantes i dem.  
Thea og Jens maler, og Lotte, Tove og Johnni sår og planter. Tove kontakter viceværterne for at høre, om de 
har maling og pensler 
 
Næste møde: tirsdag den 1. april kl. 13.00 


